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- Boende i Stuvsta

- Kandidat till  
kommunfullmäktige

Stuvsta Centrum och den 
nya idrottshallen är två 
platser jag gillar där man 
ofta träffar på vänner och 

grannar. Men det vackraste med Stuvsta är 
ändå att vandra på de lummiga villagatorna. 
Varje gata och varje hus är unikt och alla är 
ett älskat hem till någon.

Favoritplats i 
Stuvsta?

Hur vill du och Liberalerna 
utveckla Stuvsta?

Stuvsta är ett uppskattat 
villaområde vars karaktär vi 
vill bevara. Utveckling bör 
ske varsamt och främst nära 
kollektivtrafiken för att skapa 
bättre underlag för fler avgångar 
och mer affärer i centrum. 

Trafiksäkerheten behöver höjas 
bland annat genom bättre 
gång- och cykelvägar och 
genom en planskild korsning vid 
Ågestakorset. Kungsklippeskolan 
behöver en större matsal och ett 
tillagningskök. Stuvsta behöver 
fler mötesplatser och därför bör 
Myrparken och Kräpplaparken 
rustas upp. Och avgångarna från 
Stuvsta station får inte minska!

Varför trivs du i Stuvsta?
Jag älskar den speciella karaktären 
av bykänsla med närhet till stan. 
Både rötter i egnahemsrörelsen 
och en modern ort med många 
barnfamiljer och ett aktivt 
föreningsliv. Det är en fantastisk   
       kombination som vi bör vara 
            väldigt rädda om.


